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Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

        Szanowny Pan 

        Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent 

        Miasta Legnicy 

 

 

 Bardzo proszę o interwencję w sprawie braku odpowiedzi na pismo z dnia 

23.10.2020r. od firmy  KKprojekt  sp z o.o. sp.k. z Krakowa w sprawie dzałek przy ul. 

Jaworzyńskiej. W załączeniu pismo. 

 

 

Z góry dziękuje za odpowiedź 

 

 

 

        Z poważaniem: 

Joanna Śliwińska-Łokaj 

 

 

 

 


